
6 - R O N S A N A -

Deu progunÍBS 
que el corresponsal de la Revista «Ronsana» a Riells del Fai 
fa ais Srs. Batlles deis pobles de la nostra comarca: 

NURIA ALBÓ I CORRONS 
ISIDRE BALLESTER I TORRAS 
GARLES BORRELL I DANIS 
MIGUEL BOSCH I VALLS 
ISIDOR SAMPER I SEGURA 
JAUME VALLS I BASSA 

de La Garriga 
de Lliçà d'Amunt 
de Sant Felíu de Codines 
de Bigues i Riells 
de L'AmetlIa del Vallès 
de Santa Eulàlla de Ronçana 
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Després de ser elegit en el càrrec, quina ha estât la vostra principal 
tasca? 

Heu tingut moites dificultáis en poguer presentar al pöble la situació 
i estât de comptes del municipi? 

Com veieu la qüestló d'urbanisme i urbanitzacíons al vostre terme 
municipal? 

Us presenten molts problèmes les associacions de veins, i quins son 
els vostres contactes amb les mateixes? 

Com veieu la qüestló cultural i d'escoles? 

Tenlu resolt el problema dels serveis publics al vostre pöble: neteia 
sanitat, clavegueres, fonts publiques, circulació, jardins, parcs fnfatìtiis 
enllumenat, etc.? ' 

Teniu problèmes amb eis regidors del Consistorî, o bé hi ha acord en 
les questions comuns al municipi? 

Esteu satisfet del programa municipal a curt, mig i llarg plaç? 

Creiu de bona fe que el pöble està content de la vostra actuació per-
sonal i de la del Consistorì? 

Espereu o penseu ser reeiegit en les properes elecclons? 

En ptoposâr als difßrents Bâtîtes de Is Comdrcs que responguessin a les nostres 10 preguntes crèien) de 
bona fe que fèiem una tasca en favor deis nostres pobles i d'ells mateixos. 

Hem de donar les grades ais Batlles de La Garriga, de Sant Feliu de Codines i de Santa Eulalia de fíon-
gana, que s'han dignat respondre amb tota diligència. Eis que falten, és que no han pogut o no han volgut 
respondre; ho lamentem per ells i peis nostres lectors; hem volgut oferir a tots la Ilibertat d'expressarse. 
democràticament, en bé del poblé. 

Preguem que accepteu la bona voluntat que ens anima a complir amb un deure de clutadanla. 

(M. VILAMAJOR - Corresponsal de Rielisl 

NÜRIA ALBÓ 
La Garriga 

CORRONS 

1 —La meva preocupació primera ha estât obtenir 
que els consellers oblidessin les seves diferències élec-
torals i pensessin només en el millorament de La Gar-
riga. Pel que fa a una tasca material el meu màxim 
interés ha estât treballar per a l'adquisiciô de terreny 
municipal per a poder oferir al ministeri d'educació, 
ja que també hem aconseguit de tenir un centre de 
Formació Professional i un Institut. 

2 —Cap dificuitat. El que passa és que els números 
oficiáis diuen molt poca cosa. 

3 —Afortuna da ment les nostres urbanitzacíons no 
presenten els problèmes que en presenten d'altres. 
N'hl ha poques i són ben fetes. Quant a l'urbanisme en 
general, som a punt de començar una Revisió del Pía 

General i tenim la intenció de vetllar perqué La Garri-
ga no se'ns degradi, vigilant que no s'edifiqui exces-
sivament ni en amplària ni en aiçada. 

4 —Cap problema. De moment només n'hi ha una 
amb la quai tenim molt bones reiacions. Precisament 
aran están fent un estudi de La Garriga que han posai 
gentllment a disposició de l'Ajuntament de cara a la 
Revisió del Pia General. 

5 —Les escoles I la cultura són la nostra màxima 
preocupació. Ja he dit abans que la nostra tasca més 
urgent ha estât obtenir terrenys. Hem tingut la sort 
de poder adqulrlr-los en un Hoc òptim I a molt bon 
preu. Ara abocarem tots els nostres esforços a inten-
tar influir damunt de tots els centres escolars perqué 
es vagin catalanltzant tan aviat com es pugui. Pel que 
fa a I'aspecte cultural, l'Ajuntament vol estimular to-
tes les mostres culturáis que s'ofereixin, siguin expo-
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